
Cassà pagarà 18.000 euros per fanals malmesos en 
vuit mesos  
 
Els xocs s'han produït des de començament d'any, so bretot en polígons industrials  
 
El principal problema és que els conductors no ho c omuniquen a les asseguradores  
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L'Ajuntament de Cassà de la Selva, en només vuit mesos, del gener a l'agost d'aquest any, ja 
ha gastat uns 18.000 euros en les reparacions de catorze fanals de la via pública malmesos per 
topades de vehicles. Els xocs tenen lloc especialment en polígons industrials del municipi. 
 
Es combinen dos factors importants que han fet que des de l'Ajuntament s'actuï promovent 
iniciatives per reduir el nombre de topades: d'una banda, l'elevada accidentalitat i, de l'altra, que 
el cost de les reparacions es dispara perquè molts dels conductors no comuniquen la topada 
per tramitar-ho per l'assegurança. 
 
Informació 
L'aposta que es vol fer des de l'equip de govern, d'ERC, és informar especialment del cost que 
té per a la població. Per això, aquesta mateixa setmana s'iniciarà una campanya per tal que els 
conductors intentin evitar les topades amb els fanals i, en cas que es produeixin, ho comuniquin 
al consistori. L'objectiu és –i a la vegada condicionat per una dada important– reduir la despesa 
relacionada amb els fanals malmesos. El darrer incident amb un fanal de la via pública va 
passar el mes de juliol i va ser a l'aparcament del supermercat Caprabo, on, a causa de la 
topada d'un cotxe, un dels focus va caure a terra. La seva substitució ja està tramitada. 
 
Durant aquests vuit primers mesos d'any ja s'han canviat catorze fanals malmesos per topades 
de cotxes. El principal problema és que els conductors no comuniquen el xoc a l'Ajuntament i la 
seva assegurança no ho cobreix. Dels 18.000 euros que ja s'han pagat per la reparació de 
fanals, tan sols 6.000 seran tramitats per l'assegurança. Un dels punts on normalment es 
troben molts fanals afectats per les topades són els polígons industrials. 
 
Aposta per l'estalvi 
La racionalització de la despesa a Cassà de la Selva no és un tema nou. L'anterior mandat ja 
va haver d'afrontar un dur pla d'austeritat i en aquest sentit ja es van dur a terme moltes 
accions, com ara la gestió de la piscina municipal. 
 
El nou equip de govern, liderat per Martí Vallés, també manté aquest objectiu, a més d'apostar 
fort per la promoció. Per exemple, una de les accions que s'han dut a terme ha estat reduir els 
consums elèctrics de la Sala Gala després de detectar que aquests no han parat d'augmentar 
des de l'any 2013. Amb aquest objectiu, s'ha contractat un sistema de seguiment del consum 
elèctric, amb la monitorització del comptador durant un any. Això implica que es durà a terme 
un seguiment minut a minut de la despesa elèctrica. 
 
LES XIFRES  
18.000 euros 
és el que ha gastat l'Ajuntament de Cassà de la Selva en la reparació de fanals des del gener. 
 
6.000 euros 
és el que han abonat les asseguradores, perquè la majoria de conductors no ho comuniquen. 
 
14 fanals 
són els que s'han malmès a la via pública des del gener fins a l'agost, tots ells en només vuit 
mesos. 
 



 
Un fanal tombat a Cassà arran del xoc d'un cotxe Foto: EL PUNT AVUI. 
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